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Folketingets Indenrigs- og Boligudvalg  

 

Svar på spørgsmål fra Heidi Bank (V) stillet den 25. marts 2022.  

Spørgsmål nr. 9: 

Vil ministeren redegøre for, hvor meget af det allerede planlagte almene byggeri, der 

inden for gældende rammer må forventes at blive opført? 

Svar: 

Det antages, at der med ”det allerede planlagte byggeri” kan forstås byggerier, som 

kommunalbestyrelsen har meddelt tilsagn om støtte efter almenboligloven. 

Kommunalbestyrelsens beslutning om at give tilsagn om støtte til alment byggeri byg-

ger på en vurdering af, at der er behov for de pågældende boliger. Rammerne for al-

ment byggeri skal være sådan, at de almene boliger, som kommunerne vurderer, at der 

er behov for, skal kunne opføres. Det er på den baggrund min forventning, at de plan-

lagte byggerier vil blive gennemført. 

 

Med venlig hilsen 

Kaare Dybvad Bek 
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